
Protokoll fört vid Ärla-Stenkvista PRO Styrelsemöte den 15 april 2019 hos Nils Fält, Ärla. 

 

Närvarande: Bengt Andersson, Mona Andersson, Nils Fält, Annika Sturesson, Jan-Olof Karlsson, 
Sven Svensson, Hannele Alstöm och Mia Moll. 

Frånvarande: Laila Teofilusson. 

 

§ 1. Mötets öppnande. 
         Ordf. Bengt Andersson öppnar mötet och hälsar välkomna och ett speciellt  
         välkomnande till Samorganisationens ordf. Göran Tinglöv, som gästar oss idag. 

§ 2. Godkännande av dagordning.  
            Dagordningen godkändes. 

§ 3. Val av justerare. 
  Sven Svensson utsågs att justera protokollet.  

§ 4. Nya medlemmar. 
  Annika rapporterade en ny medlem, Moona Karlsson, Axnäs.  
  Vi har nu 207 medlemmar.  

§ 5. Skrivelser.  
  - Inbjudan har kommit till återträff för Hjördis medlemsregister den 5 maj i Flen. Då  
       systemet skall göras om verkar det inte vara aktuellt.  
 - Hannele skall gå på KPR-utbildning I Oxelösund 23 april. 
 - Boulens dag är i Hälleforsnäs. Ingen anmälan. 
 - Samorganisationen har stadgar som man kan få. 
 - Påminnelse om avgiften till PRO kommer. 
 - Jan-Olof tar kontakt med Munktellarenan om tider.  

§ 6. Rapporter.  
 - En träff har hållits i Torshälla med alla föreningar I Eskilstuna. Alf Svensson höll i det  
 hela. Man vill ha ett samarbete med bl a hemsidor och man vill även ha gemensamt 
   informationsblad. Varje förening får 2 sidor att skriva om sina aktiviteter. Material till  
 informationsbladet skall vara klart 15 maj. Tryckningen är betald. Vi skall fortfarande  
 även ha ett eget blad.  
 - Hannele informerade om KPR-möte 26 april.  
  - Ett förberedande möte om budget bl a hemtjänst, prioritering av matlag.  
 - För att få boende i Ärla måste man stå i bostadskö.(K-Fast) Mkt lång kö.  
 - En skrivelse ang. maten i Ärla skall framställas. Man kan alltså inte gå ner till  
  - Ärlagården ang. möjlighet för äldre att äta där istället för att få maten hemsänd.  
  Sven och Nils åtgärdar.  Samorg skall också ta upp saken.  
  - En trafikgrupp finns för info för KPR.  
  - Bengt berättar att distriktets årsmöte är samtidigt med sillunchen. Ingen deltar från   
    oss.  

§ 7. Ekonomisk rapport.  
 - Jan-Olof rapporterade att allt ser bra ut. Ekonomin är god. 
  - En undran är om vi skall fortsätta ge gåva på 200 kr vid dödsfall. Enhälligt ja på detta.  
 - Marsträffen gav 2 481 kr i överskott.  
 - Vi har konto på COOP Ärla och får lämna våra pengar där istället för att åka till stan.  



§ 8. Reserapport. 
  -Mona rapporterade att Rosella  kostar 273 kr. Hemlig resa på 2 dagar kostar 2 330 kr.  
  Julbordskryss 28/11 kostar 484 kr. Man har försökt anordna andra resor tillsammans   
  med andra föreningar men det har visat sig vara svårt. Landskapsresan går i år till   
     Värmland 12-14/8 och kostar 4 095 kr. 
 -BBR resor blir 9 maj till Sparreholm kostar 100 kr i inträde. Bilrally 5 juni kl 10.00.  

§ 9. Studierapport. 
 Akvarellmålningen har en gång kvar. Sven informerade om slöjden. 

§ 10. Nya frågor.  
 -Annika berättar att hon får papper på de som fyllt 65 år. Sillunchen har hittills 68  
 anmälda. Man skall handla öl, sill och ägg i konsum. Kakor är bakade.  
 -Hannele berättar att man har haft sångövning där Lasse P och Thomas varit med. Man   
 har 12 låtar färdiga. Thomas skall underhålla innan kaffet.  
 Sven undrade om vår Aktivitetskalender. Vi kör som vanligt. 
  -En doktorand på högskolan, Karl Johansson, vill hälsa på tillsammans med personer
 från Indien för att se vår PRO-verksamhet. Skall komma till promenaden.  
 -Pizzeria-träffarna fortsätter.  
 -Frågor har kommit om digitalt utanförskap och att man ordnar cirklar.  
   Nils skall prata med Stellan om detta. I höst kommer ny e-post adress från distrikted.  
 -Achima Care vill komma och informera mer. Monica Fält skall höra med Anna Blixt.  

§ 11. Kommande möten. 
 -Nästa styrelsemöte blir den 20 maj kl 10.00 hos Jan-Olof Tummelsta 26.  
 -6 maj är det möte med kontaktombuden hemma hos Bengt och Mona. 

§ 12. Avslutning.  
 Bengt avslutar mötet och tackar för förplägnad. Tackar även ordförande från  
  samorganisationen Göran Tinglöv för visat intresse för vår verksamhet.  
 

 

   

Vid protokollet 

___________________________ 

Mia Moll 

 

 
________________________  ___________________________ 

Bengt Andersson, ordförande.                     Sven Svensson, justerare 

 

 

 






